
I feel it is a good thing to be a country that welcomes others. A lot of times we do not
acknowledge the privilege we have in America, because we do not see what is going on in other
countries. People do just about almost anything to be able to start a new life in America because
of the freedom we have and the countless opportunities that come about as well. Esta generación
siento que tiene un lado más sensible a la inmigración. También creo que deberíamos ayudar a
los inmigrantes que quieren una vida mejor y no hacerlo tan difícil.


